
  Protokolside 99 

Referat 
                           

Organ.                                                       Bestyrelse 

Mødedato   27.02.2024 kl.18.30 

Mødested  Bedsted Hallen 

  
Fraværende med afbud. Ingen 

  
Fraværende uden afbud.  Ingen 

  
DAGSORDEN  

1.  
   

Underskrift af referat fra den  
14/9 2023 

Underskrevet. 

2. Efterretningssager formand 
og næstformand 
 

Deklarationen på stikledningen til Niels Rask er klar til 
tinglysning. 
Steen holder fast i prisen på kr. 200.000 pr. ha. 
Overtagelsesdag den 1/9 2024 med betaling den 
1/1 2025. Der er sået på jorden så det kan ikke  
ændres. Tom får lavet et udkast til købsaftale sammen 
med adv. P. Bjerre.  
Thisted Vand betaler for måleren på ringforbindelsen. 
Det er de utilfredse med. Vi stopper med fakturering. 
De har i samme forbindelse spurgt om vi vil overtage 
forbrugerne der bliver forsynet gennem måleren på 
Rishøjvej 14. Ok, hvis der u/b. Anders giver Bo 
fra Thisted Vand besked. 
Der er fjernet en brandhane på Thylandsgade. 
Der er ca. 15- 20 tilbage, derudover er der en 
død ledning i Gl. Bedsted samt stikledningen til  
Dagmars grund også i Gl. Bedsted. 
Besluttet at de to ledninger sløjfes. Brandhanerne 
sløjfes også løbende. 
Stormgade 1 er nedlagt og sløjfet. 
Kamstrup havde henvendt sig vedrørende udskiftning 
af målerne der nu nærmer sig 10 år. De afholder et 
webinar den 7. marts om deres nye målere. Tom 
undersøger priser. Der skal nok bestilles i år, hvis vi 
skal udskifte næste år. 
Der var kommet et tilbud om SMS-service der efter 
lidt forhandling var kommet ned på et interessant 
niveau. Tom forhører sig nærmere. 
Danske Vandværker afholder kursus den 16/5 om 
det gode tilsyn. Kursuset henvender sig til 
vandværkspassere og driftsansvarlige. Tom overvejer 
deltagelse. 
Tom orienterede om en utilfreds forbruger der pga. en 
lækage havde fået en stor regning. Han var meget 
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utilfreds og krævede måleren undersøgt. Han blev 
forklaret, hvordan vi aflæser og reglerne om 
afprøvning af måler. Han har ikke hørt fra ham siden. 
Tom orienterede fra mail fra Danske Vandværker. 
Det bliver fremover vanskeligt, at lukke for vandet hos 
forbrugerne uden det først skal igennem kommunen. 
Mht. sløjfning af brandhaner skal kommunen ikke 
betale. Det opfordres, at man får kikket på regulativet.  

3. Regnskab, budget og 
restancer. 
Administrationsaftale med 
forretningsfører 

Udkast til regnskab blev gennemgået. Overskud kr. 
222.000. Der mangler dog et tilslutningsbidrag fra 
Thisted Vand på kr. 16.000. 
Budgettet blev også gennemgået. Da køb af jord 
trækker ud, bliver udgiften rykket til 2024 – 2025 
Jf. Punkt 1. Det har den positive effekt, at vi får et  
par år yderligere til, at få skrabt pengene sammen. 
Det blev diskuteret om der skulle investeres i en 
generator. Tom får priser hjem. Der afsættes kr. 
100.000 i budgettet. 
Vi har dog en fornuftig likviditet og det ser ud til, 
at selv efter investering i jord, nye målere og evt. 
generator, selv kan finansiere udgifterne. 
Restancerne blev gennemgået. Der er desværre 
mange. 43 er blevet rykket sidste uge. Der følges op 
efter den 1. 
Administrationsaftale blev godkendt og underskrevet 
uden ændringer. 

4. Generalforsamling 
 

Bliver den 9. april 2024 kl. 19.00 i Bedsted Hallen 
Forretningsfører sørger for indrykning af annonce og 
info på hjemmesiden. Tom adviserer på facebook. 
På valg er Ejner, Jørn og Knud. Alle modtager 
genvalg. Suppleanterne Per Toftdahl og Jørgen Lykke 
spørges. Der skal nok findes en ny, da Jørgen Lykke 
måske flytter. 

5. 
 

Messe og temamøde Messe Års den 22/3 2024. Anders, Tom, Ejner og 
måske også Knud 
Temamøde i Brovst den 27/3 2024. Ingen interesse 

6.  
 

Eventuelt Der blev snakket om spisning på Hotel Thinggaard 
fredag den 19. april 2024.Nærmere herom senere. 

7.  
 

Næste møde Tirsdag den 9. april 2024 efter generalforsamlingen 

 

 

Ref.: Martin N. Andersen 

 

 

 

Godkendt den             / 


